
 

Motion 

Jag blev tillfrågad om att vara konferencier på dansuppvisningen och 
gymnastikuppvisningen. Efteråt gick jag och tänkte på om det inte hade varit bra att dela 
på dansen och gymnastiken? Syftet med gymnastiken på Art Dance från början var att vi 
hade Acro-disco. Det syftet finns inte längre.  

Gymnastiken och dansen har olika tävlingar, och har inte träningar tillsammans. Är 
redan som två olika föreningar. 

Det borde vara så att man strävar åt olika håll och att dansen inte har stort intresse för 
gymnastiken och tvärtom. Jag tänker att styrelsen kan fokusera mer på det området man 
håller på med. Så här kommer jag med ett förslag/motion till att dela Art Dance i dans 
och gymnastik. 

Med vänlig hälsning, 

XXXXXXX XXXXXXXXXXX (Insändare presenteras på stämman) 


